
Zápis z řádného zasedání AS FaVU VUT v Brně 
dne 14. 01. 2004 

  
 
Členové AS FaVU 
přítomni:       Mgr. Irena Armutidisová, BcA. Lukáš Berta, doc. ak. soch. Michal Gabriel, 

Šimon Chloupek, ak. mal. Vladimír Merta, Mgr. Rostislav Niederle, Ph.D.,  
doc. Mgr. Jana Preková, prom. ped. Václav Stratil, Bc. Jan Symon, Martin 
Skalický, Mgr. Blahoslav Rozbořil 

 
hosté:  Mgr. Jaroslava Bílá, doc. MUDr.  Vladimír Novotný, CSc., Mgr. Tomáš Medek, 

Ing. Dalibor Vlašín, Mgr. Richard Fajnor 
 
omluveni: Prof. Peter Rónai 
 
 
Program řádného zasedání: 
 

1. Schválení programu (Mgr. Armutidisová) 
2. Schválení zápisu ze zasedání AS FaVU v Brně 10. 12. 2003 (Mgr. Armutidisová) 
3. Představení nového děkana FaVU – PhDr. Petra Spielmanna, Dr.h.c.; 
4. Zpráva volební komise o průběhu a výsledku volby děkana FaVU (Mgr. Medek, volební 

komise); 
5. Zpráva o řešení a realizaci grantu; řešitelé Mgr. Fajnor, prof. Rónai, Ing. Vlašín  

(přizváni); 
6. Zpráva o hospodaření (Mgr. Bílá); 
7. Stanovení termínu následujícího zasedání AS FaVU VUT v Brně; 
8. Různé 

a. Informace z AS VUT (zástupci FaVU v AS VUT); 
b. Pronájem auly na ulici Údolní (Bc. Symon) 
c. Stanovisko Mgr. Niederleho ze dne 10. 12. 2003 

 
 
Ad 1. 
Zasedání bylo zahájeno v počtu sedmi členů. Bod č. 3 přesunut na příští zasedání z důvodu, 
že PhDr. Spielmann nastoupí do funkce děkana FaVU až 1. 2. 2004. Členové AS FaVU 
vznesli návrhy na doplnění k rozeslanému programu v bodě různé (a. - c.) 
Hlasování: pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0. Program se změnami schválen. 
 
Ad 2. 
Schválení zápisu ze zasedání AS FaVU v Brně 10. 12. 2003. 
Hlasování: pro: 6, proti: 0, zdržel se: 1. Zápis schválen.  
 
Ad 3. 
Bod č. 3 přesunut na příští zasedání. 
 
Ad 4. 
Mgr. Medek senátory informoval o průběhu voleb a sdělil, že se mu ve stanoveném termínu 
do rukou nedostala žádná písemná stížnost. Volby děkana FaVU jsou platné. 
 
 Ad 5. 
Na zasedání se dostavili ak. mal. Merta, doc. Preková, Mgr. Rozbořil, doc. Gabriel 
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Ing. Vlašín informoval o grantech na Údolní. Přiznal, že se vyskytly problémy s postupným 
dodáváním dílů a jejich konečným sestavením. Dále uvedl, že momentálně neexistuje 
potřebná pracovní síla, která by pomáhala s digitalizací media archivu. Závěrem uvedl, že 



2 

grant media archivu považuje za obhajitelný i přes problémy s ním spojené. 
 
Mgr. Fajnor popsal grant zvukového studia od počátku jeho zrodu až po současnou situaci, 
kdy bylo potřeba čelit využívání grantové techniky k jiným než grantovým účelům.  
 
Ad 6. 
Mgr. Bílá seznámila členy AS FaVU s aktuálním stavem čerpání financí. Sdělila, že fakulta 
skončí s mírným plusem za rok 2003. Upozornila též, že v novém systému SAP není možné 
provádět nákupy bez objednávky. Nejnižší limit pro drobné nákupy nebyl však ještě 
stanoven. Paní tajemnice vysvětlila, že i přes očekávané navýšení rozpočtu FaVU nelze 
počítat s větší částkou pro ateliéry, protože částka pokryje především vyšší DPH a zvýšené 
mzdové náklady. 
 
Ad 7. 
Následující zasedání AS FaVU VUT v Brně se uskuteční dne 18. 2. 2004 ve 13:00 hod., 
FaVU VUT v Brně, Rybářská 125/13/15, učebna č. 405. 
Hlasování: pro: 11, proti: 0, zdržel se: 0. Termín zasedání schválen.  
 
Ad 8a. 
Doc. Novotný v rámci zpráv z AS VUT uvedl, že fakultu čeká navýšení rozpočtu a další 
možnosti spolupráce v rámci mobilit po vstupu ČR do EU. Dále uvedl, že FaVU jako jediná 
nemá vlastní vědeckovýzkumný záměr. 
 
BcA. Berta informoval o 14 let trvající kauze Snášel versus bývalí studenti Fakulty 
architektury VUT v Brně . 
 
Mgr. Fajnor sdělil, že VUT uzavřelo zvláštní smlouvu s firmou Microsoft o užívání jejich 
produktů. 
 
Ad 8b. 
Ze zasedání odešel Mgr. Niederle 
 
Mgr. Bílá sdělila, že dohoda o pronájmu auly byla uzavřena na kolegiu děkana. Mgr. 
Rozbořil přečetl část zápisu ze zasedání kolegia děkana, která se pronájmu týkala. Student 
Skalický, člen kolegia děkana, uvedl, že zápis není zcela přesný. 
 
Usnesení: 
AS FaVU žádá děkana FaVU, aby neprodleně vyřešil situaci auly na Údolní tak, aby byla 
v současné době přístupná pro provoz související se zajištěním výuky a klauzur. 
Hlasování: pro: 8 proti: 0, zdržel se: 1 (Nepřítomen: Mgr. Rozbořil) Usnesení schváleno. 
 
Usnesení: 
AS FaVU žádá děkana FaVU o vytvoření návrhu směrnice upravující pronájmy prostor 
fakulty a s tím související provoz. 
Hlasování: pro: 9 proti: 0, zdržel se: 0 (Nepřítomen: Mgr. Rozbořil) Usnesení schváleno. 
 
Ad 8c. 
AS FaVU se zabýval stanoviskem Mgr. Niederleho ze dne 10. 12. 2003 
 
Mgr. Bílá v průběhu zasedání podala stížnost senátu na nevhodné chování senátora prom. 
ped. Stratila. 
 
 
 
Zapsal: BcA. Lukáš Berta 
Verifikovala: Mgr. Irena Armutidisová 


